
Mötesprotokoll 2021-09-06 

Bäckvägens andra samfällighet 

 

Närvarande: Ulf Neldefors, Åse Warholm, Mikael Blomqvist, Mikael Ekelund, Emma Lindgren 

1. Mötet öppnas 

 

2. Närvarande, enligt ovan 

 

3. Ekonomi  

Ligger i linje med budget. 

 

4. Översvämning 

Styrelsen pratar om både kortsiktiga- och långsiktiga lösningar för att förhindra att 

översvämningar likt den 2019 drabbar samfällighetens fastigheter igen, men väljer att 

avvakta tills vi vet vad nästa steg i frågan blir för kommunen. 

 

5. Arvode (gräsklippning/snöröjning) 

Arvodet för 2022 års gräsklippning och snöröjning kommer att ses över och budgeteras 

därefter. 

 

6. Återvinningskort 

En ny, uppdaterad, lista över vardera fastighets kortnummer behöver göras. Detta görs 

under höstens städdag och ansvaret för att dessa inkommer till styrelsen ligger på 

gruppcheferna. 

 

7. Städdag, hösten 

• Styrelsen ser över vad som behöver göras i vårt område på städdagen.  

• Gemensam lunch kommer att serveras utanför kvartersstugan. 

 

8. Ersättning för elförbrukning, lampor gångväg 

Styrelsen tar kontakt med berörd fastighetsägare för att lösa ersättning så att lamporna kan 

vara tända. 

 

9. Övriga frågor 

Frågan angående antalet bilar per hushåll har inkommit till styrelsen. Detta är inte något som 

regleras av vare sig stadgar eller styrelse. 

 

10. Nästa möte 

2021-09-20, 18.00, kvartersstugan. 

 

 

Vid protokollet 
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Emma Lindgren 



 

 

 


